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 PROTOKÓŁ Nr 65/2023 
LXV sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 8 maja 2023 r. 
odbytej w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

 
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:06. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 8 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Ewę Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. 
 
O godz. 19:10 do sesji dołączył p. Zygmunt Pawlik. Od tej pory w sesji brało udział 9 radnych. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice planowane są na 5 czerwca, 3 lipca 

i prawdopodobnie jeszcze będzie dodatkowa w lipcu, na której Zarząd przedstawi projekt planu 
wydatków na 2024 r.; 

 21 maja odbędzie się wyścig kolarski, a w dniach 3-4 czerwca Smochy Festiwal; 
 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski 
poinformował, że: 
 zostały wysłane pisma do Zarządu Dróg Miejskich i do Wydziału Gospodarki Nieruchomościami; 
 większość dróg gruntowych została wyrównana, a dziury zostały uzupełnione tylko 

w ul. Wejherowskiej i Gorajskiej, więc jeśli w najbliższym czasie nie zostaną podjęte działania, 
to zostanie skierowane kolejne pismo. 

 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że do 14 maja należy przekazać materiały 
do druku. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że w ostatnim czasie głównie były wysyłane pisma 
dotyczące organizacji i wyścigu kolarskiego i patronatów medialnych i honorowych. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
 
O godz. 19:20 do sesji dołączyła p. Maria Najewska. Od tej pory w sesji brało udział 10 radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 
Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXV/217/VIII/1/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany stałej 
organizacji ruchu na ul. Łebskiej.  

Przewodniczący Rady wyświetlił projekt zmiany stałej organizacji ruchu, następnie odczytał projekt 
uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 
Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXV/218/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany stałej 

organizacji ruchu na ul. Tczewskiej 
Przewodniczący Rady wyświetlił projekt zmiany organizacji ruchu. 
Pan Radosław Sekulski zgłosił wniosek mieszkańca dotyczący dostawienia znaku A-5 
na dojeździe do skrzyżowania Tczewska-Lubowska, jednak okazało się, że wykracza to poza 
zakres opracowania. Poza tym jest to droga gruntowa, dlatego nie ma uzasadnienia 
dla postawienia tam znaku. 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXV/219/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2023 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że punkt ma inne brzmienie niż w pierwotnym porządku 
obrad, ponieważ wyniknęły dodatkowe okoliczności i zmiany finansowe konieczne są nie tylko  
w Zarządzie Dróg Miejskich, ale również w Wydziale Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta. 
Następnie przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. W głosowaniu 
wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXV/220/VIII/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
11. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Zarządu poprosił o pomoc w kwestiach organizacyjnych dotyczących wyścigu 
kolarskiego. 
Przewodniczący Rady poruszył temat trybu sesji i poprosił radnych o zastanowienie się, czy chcą 
powrócić do sesji stacjonarnych, bo wtedy konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie. 
 
12. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 19:49 zamknął LXV sesję 
Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 


